
Izjava visokog predstavnika i
specijalnog  predstavnika  EU
za  BiH,  Christiana  Schwarz-
Schillinga na konferenciji za
tisak u Mostaru

Dobar dan i hvala vam što ste došli ovdje danas.

Upravo sam završio seriju sastanaka s gospodinom Norbertom
Wintersteinom,  mojim  posebnim  izaslanikom  za  Mostar,
gradonačelnikom  Ljubom  Bešlićem  i  predsjednikom  Gradskoga
vijeća Muratom Ćorićem, kao i s predsjednicima klubova iz
Gradskoga vijeća.

Kao što vam je poznato, ja sam danas ovdje zbog toga što gosp.
Winterstein uskoro završava sa svojom misijom i ja sam se
ponudio da osobno ponudim potporu njegovim naporima.

Gosp. Winterstein je proveo mnogo vremena na sastancima, u
razgovorima i radeći s dužnosnicima i političkim strankama u
Mostaru, pokušavajući pronaći rješenja za najkrupnije probleme
s kojima je suočen Grad Mostar, s ciljem pomicanja procesa
ujedinjenja naprijed.

Procesom popune upražnjenih radnih mjesta u gradskoj upravi i
pitanjem viška uposlenika bavi se gradska uprava, uz pomoć
Agencije za državnu službu. Ovaj proces je u tijeku i ubrzo bi
se trebao okončati.

U slučaju HRT -a, Gradsko vijeće je pozvalo gosp. Wintersteina
da arbitrira između stranaka. Pošto dogovor nije postignut,
bilo je nužno donijeti arbitražnu odluku.

Svjestan sam da nisu baš svi zadovoljni rezultatom. Međutim,

https://www.ohr.int/izjava-visokog-predstavnika-i-specijalnog-predstavnika-eu-za-bih-christiana-schwarz-schillinga-na-konferenciji-za-tisak-u-mostaru/
https://www.ohr.int/izjava-visokog-predstavnika-i-specijalnog-predstavnika-eu-za-bih-christiana-schwarz-schillinga-na-konferenciji-za-tisak-u-mostaru/
https://www.ohr.int/izjava-visokog-predstavnika-i-specijalnog-predstavnika-eu-za-bih-christiana-schwarz-schillinga-na-konferenciji-za-tisak-u-mostaru/
https://www.ohr.int/izjava-visokog-predstavnika-i-specijalnog-predstavnika-eu-za-bih-christiana-schwarz-schillinga-na-konferenciji-za-tisak-u-mostaru/
https://www.ohr.int/izjava-visokog-predstavnika-i-specijalnog-predstavnika-eu-za-bih-christiana-schwarz-schillinga-na-konferenciji-za-tisak-u-mostaru/


kada je Gradsko vijeće prihvatilo arbitražu, ono je prihvatilo
i  mogućnost  da  arbitar  donese  odluku  u  slučaju  da  se  ne
pronađe rješenje. Prema tome, ja očekujem da se odluka o  HRT
provede.

Ukoliko se ne pronađe novi vlasnik  HRT  do 31. ožujka, ona će
morati biti ugašena. Ne očekujem da ću morati dolaziti ovdje i
raspravljati o  HRT  nakon toga datuma.

Tu su još dva nezavršena slučaja, a to su formiranje jednoga
javnog  komunalnog  poduzeća,  te  nadležnosti  zavoda  za
urbanizam.

Gosp.  Winterstein  je  Gradskome  vijeću  dostavio  i  svoje
prijedloge za budućnost tih poduzeća.

Ovi  su  prijedlozi  formulirani  tako  da  su  u  obzir  uzeti
najbolji interesi Grada.

Očekujem  da  će  sjednica  Gradskog  vijeća  biti  sazvana  za
srijedu. Predsjednik Gradskog vijeća gosp. Murat Ćorić mi je
potvrdio da će danas odaslati pozive za sjednicu u srijedu. Na
ovo  su  pristanak  dali  i  predsjednici  klubova  koji  su
prisustvovali  sastanku.

Očekujem da će stranke ostaviti po strani svoje nesuglasice i
usvojiti ove prijedloge. Ako ovi prijedlozi budu usvojeni, ja
ću razmotriti da li da ponovno pošaljem gosp. Wintersteina u
misiju praćenja provedbe.

Ako ovi prijedlozi ne budu usvojeni, poduzet ću žurnu akciju
na temelju prijedloga gosp. Wintersteina.

Provedba ovih odluka će biti odgovornost Gradske uprave, na
čelu s gradonačelnikom, uz potporu Gradskoga vijeća.

OHR Jug, na čelu s mojim zamjenikom, Anatolijem Viktorovom, će
nadzirati provedbu, i pružati potrebnu potporu. Ja ću biti u
stalnome  kontaktu  s  gosp.  Viktorovom,  i  neću  oklijevati
poduzeti i daljnje akcije ako to situacija bude zahtijevala.



Ja ću pratiti ovdašnje događaje s velikom pozornošću i imati
potporu Vijeća za provedbu mira za djelovanje gdje god je to
potrebno, kako bih osigurao završetak ujedinjenja Mostara.

Ovo je preduvjet za funkcioniranje i stabilnost i Federacije
BiH i države Bosne i Hercegovine.

Hvala.


